
     PROTOKOLL 2025-01-23 

 

 

PLATS OCH TID Mötet genomförs via Teams 

  23 januari 2025 kl. 09:00 – 10:13 

 

BESLUTANDE Ordförande, Tommy Olsson, Torsby kommun 

  Björn Eriksson, Arbetsförmedlingen 

  Linda Johansson, Region Värmland 

Mirela Memic Sandström, Försäkringskassan 

  Stefan Sjökvist, Kils kommun 

   

 

FRÅNVARANDE Sophie Janulf, Sunne Kommun (ersättare) 

   

 

ÖVRIGA  Förbundschef, Ann-Marie Berg 

  Sekreterare, Catherine Hedberg  

  Torsby Kommun – Projektägare Navet, Marie Berg 

  

   

 

JUSTERARE  Linda Johansson, Region Värmland  

 

 

UNDERSKRIFT VIA E-SIGNERING 

Ordförande, Tommy Olsson 

Justerare, Linda Johansson 

Sekreterare, Catherine Hedberg 
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§1. Val av protokolljusterare 

Beslut:  

Styrelsen beslutar att välja Linda Johansson, Region Värmland som justerare av dagens protokoll. 

Sammanfattning: 

Styrelsen väljer Linda Johansson, Region Värmland som justerare av dagens protokoll 2025-01-23. 

 

 

§2. Föregående protokoll 

Beslut:  

Styrelsen godkänner föregående protokoll från 2024-11-20. 

Sammanfattning: 

Styrelsen har tagit del av och godkänner föregående protokoll från 2024-11-20.  
Beslutet läggs till handlingarna. 

Handlingar i ärendet: 

Beslutsunderlag; protokoll 2024-11-20. 

 

 

§3. Navet – Uppdatering (Marie Berg)  
 

Sammanfattning:  

Marie Berg lämnar en uppdatering gällande projekt Navet.  

Medarbetare i coachande roller har nu fått den nya titeln arbetskonsulenter.  
I dagsläget är det kö in i projektet beroende på omställningen till det nya arbetssättet men 
personalen är positiv och omställningen går bra. Projektet öppnar upp för fler deltagare igen efter 
omställningsfasen.  

Måluppfyllelsen var 33% och man är mycket positiva till detta resultat och att vara över 30 % 
under 2024. Färska siffror från projektet redovisas med 42 personer inskrivna i dagsläget. 
(Fördelat på 31 kvinnor och 11 män.) 

Målet för projektet är ca 50 inskrivna deltagare. Under föregående år var det ca 47- 50 personer 
inskrivna löpande under året. Projektet har arbetat med 66 deltagare under 2024. (Fördelat på 45 
kvinnor och 21 män.) 

Fortsatta dialogmöten ökar deltagandet och syftet är att utveckla samarbetet/samverkan som ett 
led i att bidra till ett gott och stabilt inflöde till Navet. 
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Det diskuteras hur länge en deltagare bör vara med i projektet, med fokus på att tidsperioden 
inte ska vara längre än nödvändigt.  

Mycket arbete inom Navet ligger på flöden och överlämningar till GK (Gemensam Kartläggning 
mellan Arbetsförmedlingen och Försäkringskassan). 

Det konstateras att reguljär arbetsmarknad är en vinstfaktor. 

 

 

§4.Lokal handlingsplan ESF  
 

Sammanfattning: 

Alla förbundschefer i Värmland har inom ramen för projektet fått i uppdrag att tillsammans med 
beredningsgruppen ta fram en lokal handlingsplan för respektive förbund. 

Aktiviteter att satsa på för förbundet är tex samverkansutbildningar, fördjupning i BIP, Vägen till 
arbetsgivare, seminarier, föreläsningar mm. Planen är nu inskickad till Värmlands 
projektparaply. 
 

Beslut: Styrelsen har tagit del av och godkänner Lokal handlingsplan ESF. 

 

§5. Budgetprognos  
  

Sammanfattning: 

Förbundschefen presenterar en uppdaterad budgetprognos daterad 21 januari 2025.  

Övrigt att notera är att prognosen är preliminär då några kostnader inte är bokförda utan inlagda 
i förskott.  Inga händelser är ännu bokförda för 2025. 

 

§6. Informationshanteringsplan revidering 
 

Sammanfattning: Sekreterare Catherine Hedberg redogör kort revideringen av 
informationshanteringsplanen samt övergripande om hanteringen av handlingar i förbundet. 
 
Beslut: 

Styrelsen har tagit del av och godkänner Informationshanteringsplan 2025-01-23.   
Beslutet läggs till handlingarna. 

 

Handlingar i ärendet: 

Beslutsunderlag; IHP 2025-01-23. 
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§7. ESF Information  
 
Sammanfattning: 

Det har skickats ut en ny inbjudan för de som inte har gått utbildningen resurseffektiv FINSAM. 

Förbundet fortsätter att delta aktivt i ESF. En uppdatering om deltagandet ges vid kommande 
möte. 

Förbundschef meddelar att det planeras för samverkansutbildning i Värmland under 2025. 
Utbildningarna kommer att hållas i Arvika, Torsby samt Karlstad. Förbundschef understryker 
vikten av att alla parter bör vara med.  
Parterna ställer upp med lokaler på de olika orterna vilket är kostnadseffektivt för förbunden.  
Alla parter har visat intresse för utbildningen och är positiv inställda. 

Piloten för samverkansutbildningen som genomfördes i Värmland under 2024 gav positiva 
gensvar och efter vissa synpunkter har konceptet justerats en aning men grundkonceptet är det 
samma. Att träffas fysiskt var positivt för många och det är därför 2 heldagar fysiskt möte. 
 
Den 6 maj kommer länsberedningsgruppen att hålla ett fysiskt möte för att följa upp föregående 
år, med deltagande från alla beredningsgrupper. 

 

§8. Nationell FINSAM konferens  
 

Sammanfattning: 

Konferensen kommer att äga rum den 2 april och är i huvudsak riktat mot projektägare samt 
projektledare.  

Diskussion förs kring vilka som bör delta på konferensen. För Navet kan detta vara fin 
inspiration, att se nytta med olika insatser. Förbundschef lyfter att vi har en aktiv 
beredningsgrupp med stark drivkraft och att beredningsgruppen därför bör erbjudas platser i 
första hand samt att projektägaren för Navet bör delta. 

Beslut: 

Styrelsen beslutar att erbjuda deltagande för delar av beredningsgruppen i första hand samt att 
projektägaren för Navet och förbundschef får möjlighet att delta. Totalt beslutas om 6 platser. 

 

§9. Gemensamma styrelsedagar 10-11 april 
 
 
Björn Eriksson som är organisatör av dessa dagar önskar någon form av indikation på närvaro 
från styrelsen för dessa dagar då förbundet bör vara representerade. Flertalet ledamöter visar 
intresse. 
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Innehållet på styrelsedagarna kommer bla beröra dialog kring styrelsearbetet och uppdraget som 
ledamot, administration, ekonomiska utmaningar, samarbeten samt samverkan på olika sätt.  

Mirela lyfter vikten av att vi pratar ihop oss inför detta, hur förbundet tänker och att vi ger en 
samlad bild och intryck av vårt förbund. Hur kan förbundet bidra till samverkan och samarbete 
med andra förbund? 

Linda lämnar önskemål för styrelsedagarna att vi får en inblick av vad som händer i andra 
förbund och att vi bör ta vara på varandras goda exempel och resultat. 
 

§10. Nästa möte 20 mars 
 

Sammanfattning:  

Nästa möte är 20 mars 2025 kl. 10:00 – 12:30 i Sunne 
 

Fysiskt möte i Försäkringskassans lokaler i Sunne  
Observera tiden: kl. 10:00 – 12:30, inkl. gemensam lunch 

 

Övriga frågor 
 
 
Kort lägesbild från samtliga parter: 

Torsby 

Inget speciellt att rapportera.  

 
Försäkringskassan: 

Prioriterad Målgrupp för Försäkringskassan 2025:  
Inga större förändringar. Försäkringskassan och Arbetsförmedlingen ska arbeta för att 
samordningsförbunden prioriterar att finansiera insatser för långtidssjukskrivna, unga med 
funktionsnedsättning och unga som har aktivitetsersättning, i syfte att stärka kvinnors och mäns 
förmåga till förvärvsarbete. 

En ny lokal organisation har varit på plats sedan februari 2024, vilket har medfört vissa 
utmaningar. Regionens utmaningar rör framför allt psykiatrisk vård, men det är också svårt att 
hitta lämpliga arbetsplatser. 
Värmland ligger fortsatt med högst ohälsotal i landet. 

 
Region Värmland  

Vi är medvetna om de utmaningar vi har och tillgängligheten till psykiatrin är ett prioriterat 
område. Ny verksamhetschef på plats som startat ett kraftfullt arbete framåt men ny struktur tar 
tid. 
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Kils kommun  
Positivt budgetresultat för Kils kommun. 

 

Arbetsförmedlingen:  

Staten får allt mindre stöd från politiken samtidigt som det finns tydliga förväntningar från 
politiskt håll att Arbetsförmedlingen ska leverera. 

Nya siffror visar att externa leverantörer inte uppnår bättre resultat än Arbetsförmedlingen. 
Leverantörskontroll ligger med i regleringsbrevet vilket kommer leda till ökad kontroll. 

Hög arbetslöshet och arbetsmarknadspolitik som det inte talas om på samma sätt som tidigare. 
Man ser kompetensbrist samtidigt som man ser hög arbetslöshet samt många långtidsarbetslösa. 

 
För förbundschefen går mycket tid till ESF- projektet.  

 
 
 
Övriga frågor. 

 

Ordförande vill understryka att det är viktigt att ordinarie ledamöter i styrelsen är skyldig att 
informera eventuell ersättare gällande mötestider samt delge dokument och agenda inför mötet.   

Gemensamt beslutas att vid framtida utskick av kallelse, agenda samt bilagor gå dessa även till 
ersättare som då även påminns om att det är ett möte. 

Förbundschefen informerar om arvoden för 2025. 

 

 

 

Mötet avslutas 

Ordförande Tommy Olsson förklarar mötet avslutat. 
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